
LA CIÈNCIA

Quan penso en la ciència

crec què és una gran experiència.

De gran, m’agradaria ser científic,

això seria magnífic!

Vull dedicar-me a investigar,

per moltes coses poder arreglar.

Fer que aquest món sigui millor,

i que la gent no tingui por.

En aquesta matèria, que és la ciència

cal tenir molta paciència,

i estar molt concentrat

en allò que volem treballar.

Yago Lara Muñoz


